
 

Geachte heer, mevrouw,  

 

Met deze brief informeren wij u over de voortgang van het project Aanpak 

Ring Zuid (ARZ). Met de rapportage voeren wij uw motie van 27 juni 2018 

uit waarin wordt gevraagd uw raad eens per vier maanden te informeren over 

de voortgang van het project. De rapportage beschrijft in kort bestek de 

inhoudelijke en financiële stand van zaken van het project ARZ over de 

periode 1 september 2021 tot en met 31 december 2021, aangevuld met de 

actualiteit. De rapportage wordt tevens door het college van Gedeputeerde 

Staten aan Provinciale Staten voorgelegd.  

 

In de brief bij de voorgaande voortgangsrapportage, lieten wij u weten hoe 

wij invulling hebben gegeven aan de motie ‘Rust voor de buitenhof’. In deze 

brief zullen wij ingaan op de laatste stand van zaken. Ook informeren wij u 

over de verdere voortgang in de omgeving.  

 

Voortgang 

In het afgelopen jaar is er veel voortgang geboekt in het project ARZ. Op 

steeds meer plaatsen is zichtbaar hoe de verdiepte ligging gaat worden. In 

november is de Hereweg ter hoogte van de onderdoorgang van de ringweg 

omgelegd. Met deze omlegging is begonnen aan de bouw van de verdiepte 

ligging aan de oostzijde van de Hereweg. Hiervoor zijn inmiddels nieuwe 

damwanden ingetrild. Ook is er in het laatste trimester aan diverse op- en 

afritten gewerkt. Zo is in november de nieuwe afrit van de A28 richting 

centrum en Hoofdstation geopend en in december de afrit met de bijnaam ‘het 

Hoefijzer’ voor verkeer naar Corpus den Hoorn en Martini Ziekenhuis. 

 

Vanaf 11 februari wordt gestart met de ombouw van het Julianaplein. Op 24 

november heeft een beeldvormende sessie plaatsgevonden waarbij uw raad is 

geïnformeerd over deze operatie. We kunnen echter niet vaak genoeg blijven 
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benoemen dat deze operatie grote gevolgen heeft voor de stad en de regio en 

tot ernstige verkeershinder zal leiden. We informeren uw raad separaat nog 

via de dagmail over alle maatregelen die worden getroffen om de hinder zo 

veel mogelijk te beperken en een zogenaamde grid lock te voorkomen. In mei 

wordt het tijdelijke Julianaplein in gebruik genomen, waarna gestart zal 

worden met de bouw van het nieuwe Julianaplein.  

 

Omgeving 

Bij dit omvangrijke project is het onvermijdelijk dat de bewoners, bedrijven 

en weggebruikers te maken krijgen met verschillende vormen van hinder. Met 

name de operatie Julianaplein heeft grote gevolgen voor de stad.  

 

In de zuidelijke wijken in en rondom Helpman worden zorgen geuit over de 

gevolgen die de werkzaamheden van ARZ hebben op de verkeerssituatie in 

deze wijken. Er vinden zowel ambtelijk als bestuurlijk gesprekken plaats met 

bewoners en het Wijkcomité Helpman. Bureau Witteveen en Bos is 

ingeschakeld om ons te ondersteunen met het opstellen van een verkeersplan 

voor de periode na operatie Julianaplein.. Samen met de wijkorganisatie zijn 

we bezig met opstellen van een goede opdrachtbeschrijving en denken we na 

over de wijze we de bewoners van Helpman als ook omliggende wijk kunnen 

betrekken bij het verkeersplan.  

 

Door een tekort aan materialen en mankracht bij Combinatie Herepoort 

(CHP) hebben bewoners aan de Julianaweg lang moeten wachten op een 

geluidsscherm. In december is uiteindelijk 280 meter aan geluidsschermen 

geplaatst. Gedurende dit proces staan we in nauw contact met bewoners van 

de woonschepen. Zo hebben bewoners laten weten dat er te weinig schermen 

zijn geplaatst en nog altijd twee woonschepen overlast ervaren. We zijn in 

overleg met ARZ om tot een oplossing te komen.  

 

Ook in de Buitenhof willen we geluidswerende maatregelen uitvoeren.  

Begin december is het concept ‘Haalbaarheidsonderzoek energieopwekkend 

geluidsscherm A7 Buitenhof’ (uitgevoerd door Sweco & WMA), naar de 

haalbaarheid om geluidswal met groenvoorziening en zonnepanelen te 

combineren, besproken met de Vereniging Wijkraad Hoogkerk (VWH) en de 

werkgroep van betrokken bewoners. Juridisch en ook praktisch blijkt een 

scherm gecombineerd met zonnepanelen erg ingewikkeld en tijdrovend te 

zijn. Om deze reden kiezen we er voor om ons nu eerst te concentreren op het 

dichten van het akoestisch gat en te zijner tijd na te gaan welke kansen er nog 

liggen om nog zonnepanelen toe te voegen. Uw raad ontvangt binnenkort een 

voorstel om het akoestisch gat te dichten. 

 

Verder wordt het gesprek met roeivereniging Gyas in januari voortgezet. De 

uitkomsten van het gesprek verwachten wij u bij de volgende 

voortgangsrapportage mee te kunnen delen. 
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Werkgelegenheidsrapportage 

Combinatie Herepoort (CHP) heeft de rapportage investeringen Noord 

Nederland opgesteld. Deze rapportage is op 16 december vastgesteld in de 

Stuurgroep ARZ. Conform gedane toezeggingen heeft uw raad deze eind 

2021 ontvangen.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


